
                                           
 

 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
TAMARIU, DEL DIA 12 DE NOVEMBRE DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Jaume Palahí 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Jordi Miracle 
Sra. Judit González 
Sr. Albert Comas 
Sra. Susan Pellicer 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Mobilitat i Policia 
3) Serveis Municipals 
4) Qualitat Urbana 
5) Noves propostes  
 
A les 19:10 hores comença la reunió seguint l’ordre del dia:  
 
1) Urbanisme: 
 
Pla Director de Tamariu i fase 3 de Passeig de Tamariu: Continuem a l’espera del Pla 
Director. La fase 3 s’inicia el 15 de novembre i la direcció la porta el mateix enginyer que 
s’ocupa del pla director. En principi, de cares al primer trimestre de 2022 l’hauríem de 
tenir sinó hi ha cap més entrebanc. 
 
Camí de Ronda del Passeig de Tamariu fins la Perica: Es continua treballant amb les 
expropiacions tal i com es va comentar a la darrera reunió. L’ajuntament té voluntat de 
fer el primer tram que és el més perillós a dia d’avui per circular-hi. Si les expropiacions 
van bé en 4 o 5 mesos haurien d’estar però hi ha moltes possibilitats que presentin un 
contenciós i tant Ministeri com Generalitat no executen ni autoritzen res si està en 
contenciós. Per tant, no és quelcom que presenti que es puguin iniciar les obres amb 
certa rapidesa. Val a dir, que no és un procés ràpid però que s’hi està treballant. D’altra 
banda, s’està treballant amb l’actualització del projecte per enviar-lo a Costes i que ens 
donin autorització. S’haurà d’anar seguint el procediment. D’altra banda, hi ha una reunió 
telemàtica programada amb el Subdirector General de la Protecció de Costes, el sr. 
Ángel Muñoz el dia 26 de novembre. 
Els membres reiteren un projecte alternatiu. L’alcalde i el regidor expliciten que l’equip 
de govern a donat ordres per posar en funcionament els expedients d’expropiació i 
parlar-ne a la reunió amb el Subdirector. Per tant, no es contempla un nou projecte sinó 



                                           
 

 

 

actualitzar l’existent. Es recorda als membres que el procés serà lent i per tant, no serà 
una obra a executar en un curt termini. 
 
Sota embarcador i tram de Passeig fins a Aigua Dolça: A la darrera reunió es va explicar 
que s’ha encarregat a Giralt que passi la càmera per comprovar l’estat del clavegueram. 
S’aprofitarà per mirar tot el funcionament del clavegueram pel tema de les males olors 
persistents. Es farà passada la temporada estival. Es farà aquest mes de novembre si 
no hi ha cap imprevist. 
Els membres es queixen que no s’hagi fet però no s’ha fet per no entorpir la temporada 
i que es farà ara que estem d’obres perquè la passa la mateixa empresa. 
 
Estat de l’emissari d’Aigua Dolça: És un tram petit al passeig i un sobreeixidor. Quan 
l’altra va carregat aquest descarrega al mar tot i que el percentatge d’aigües residuals 
és molt baix quan això passa. Aquestes proporcions estan permeses i no perjudiquen, 
és més hi ha estudis que confirmen que fins i tot és beneficiós en aquests percentatges 
que ens movem. 
 
Desafecció Passeig Marítim: Els advocats preparen l’informe per a moure el límit marítim 
terrestre, a raó del mur del passeig. El límit ara va en base a l’anterioritat del mur, quan 
la platja arribava més endins. Es proposarà, donada l’existència del mur, que aquest 
sigui el límit i d’aquesta manera no quedin afectades les edificacions. 
Es presenta plànol que acompanyarà l’informe i s’acorda enviar-lo amb aquesta acta. 
 
2) Mobilitat i Policia: 
 
Reposar pilones de l’entrada de Tamariu: No falten. Mobilitat va treure les que no hi són 
perquè l’empresa que porta el Julivia va informar que no podien fer bé el gir tenint en 
compte la ruta que tenen marcada. 
 
Càmera de seguretat ciutadana: S'ha col·locat una càmera de seguretat ciutadana 
(lectura matricules LPR) que ajudaran a donar mes seguretat al nucli de Tamariu. 
 
3) Serveis Municipals: 
 
Reparació vorera carrer Aigua Blava: Es va acondicionar tota la vorera amb sauló 
compactat entenent que hi passen a peu tota la gent que aparca al carrer Aigua Blava i 
que va direcció al centre de Tamariu.  
Aquest tram és una finca privada pendent de desenvolupar, PAU A2.2 i no s’executarà 
la vorera davant de les parcel·les que no estan edificades (perquè les fa el propietari a 
l’hora d’edificar).  
 
Senyalitzacions de camí de ronda: Aquest tram de camí de ronda no està acondicionat 
com a tal i per aquest motiu no està senyalitzat ni ho farem fins que no s’arrangi com a 
tal. 
 
4) Qualitat Urbana: 
  
Explicació sobre l’estudi de residus presentat el passat divendres dia 29 d’octubre: El 
regidor de nucli i també regidor de Qualitat Urbana explica als membres com va anar la 
reunió de la qual s’ha fet arribar el document als membres. 



                                           
 

 

 

També aprofita per explicar que en breu es col·locaran càmeres pel control dels residus 
i que un parell seran col·locades a Tamariu. 
 
5) Noves aportacions: 
 

- Llums dels carrers: no es canvien les franges horàries quan toca i sempre han 
d’avisar perquè queden a les fosques. Es farà saber a l’empresa per a què ho 
tingui present. Demanen la possibilitat de posar cèl·lules a totes les línies de 
Tamariu per a què això no passi. Es mirarà. 

- Llums baixes del parc infantil: s’haurien de revisar perquè no il·lumina bé el parc 
però sí enlluernen els veïns de la zona més propera. 

- Els membres pregunten el nou Pla d’Usos i quins canvis es volen fer abans de 
la licitació. Quan s’aprovi i es publiqui ho podran veure o en tot cas demanar-ho 
a través d’instància. 

- Pregunten si hi ha novetats sobre la solució a la falta d’aparcament. No hi ha res 
de nou de moment. 

- Els membres pregunten sobre la qüestió de pujar la primera llumenera d’anar 
cap a Aigua Dolça. Si es puja 2 metres s’ha de posar una nova amb braç i des 
de que es va reparar la instal·lació general no s’ha tornat a fondre. De moment 
no es farà. S’anirà controlant quin resultat dóna. 

 
 
L’alcalde dóna la directriu que a partir d’ara a les actes no es recollirà ni el debat ni les 
opinions. Només els temes exposats i els acords presos. 
 
A les 20.45h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Tamariu   
 
 


